

《单词百科:symmetric是什么意思?symmetric怎么发音?symmetric的解释和用法》

英语单词symmetric是什么意思?symmetric怎么读?symmetric怎么发音?简答网为您整理了symmetric的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



symmetric怎么读

symmetric的读音:[s 'metr k]

symmetric的意思

1、adj.相称性的，均衡的;

symmetric的近义词

1、symmetrical adj.对称的，匀称的;

symmetric的反义词

1、asymmetrical adj.不均匀的，不对称的;非对等;

symmetric的双语例句

1、The transforms of disks and rings and the like will obviously be circularly symmetric.

圆盘和圆环等的变换式显然将是圆形对称的.

2、After each reduction, the remaining equations remain symmetric and banded.

在每次约化后, 余下的方程是保持对称和带状的.

3、The rather messy expression in the brackets can be written in a symmetric form.

中括号中这个相当凌乱的表达式可以写成对称形式.

4、Particles, such as pi-mesons, requiring symmetric wave functions are called bosons.

要求对称波函数的粒子, 如 π 介子, 叫做玻色子.

5、Here he inaugurated the spectral theory of bilinear symmetric forms.

在这里他开创了双线性对称形式的光谱理论.

6、And generate R 's reflexive closure, symmetric closure and transitive closure.

并且生成 R 的自反闭包、对称闭包和传递闭包.

7、It mainly includes symmetric encryption algorithms and asymmetric cryptographic algorithms and protocols.

密码技术主要包括对称密码算法和非对称密码算法及协议.

8、This matrix is symmetric and banded, the band being equal to four.

这个矩阵是对称的且是带状的, 带宽等于四.

9、In reality, helical springs symmetric pitch near both ends.

实际上弹簧两端螺旋角逐渐变小.

10、He also obtained similarity solutions for longitudinal and spherically symmetric motions.

他也得出了关于纵向对称运动和球面对称运动的类似解.

11、A spherically symmetric structure of the earth has been assumed.

人们把地球的构造假设为球状对称.

12、A central force is one derived from a potential-energy function that is spherically symmetric.

中心力是由球对称的势能函数而来的力.

13、Many acoustic drivers are substantially symmetric about the axis of motion 22.

很多声学驱动器围绕运动轴线22基本对称.

14、Tensors of this kind are called antimetric or skew-symmetric.

这类张量叫做反对称张量或斜对称张量.

15、The systems of equations obtained in most practical problems are not only symmetric but also banded.

我们在大部分实际问题中得到的方程组不仅是对称的而且还是带状的.

以上是简答网为您整理的symmetric怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于sy

mmetric的用法、s

ymmetric的释义、symmetric的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/symmetric>